
Referat kredsstyrelsesmøde 
DATO 19. februar 2025 

Kl. 13.30 – 16.00 
 

Ordstyrer Charlotte 

Til stede Henriette, Bente, Stine, Charlotte, 
Christine, Bonnie, Enver, Ann, Henrik, 
Peter, Louise 

Afbud Gabriel, Michael, Lars,  

Referent  Henrik 

 
 Indhold Kommentarer Referat 
1 Fastlæggelse af 

dagsorden 
 Godkendt 

2 Godkendelse af 
referat 

 Spørgsmål til 0-
tolerence, hvordan 
efterleves det. 
Godkendt. 

3 Meddelelser  
10 minutter 

Korte meddelelser der 
ikke har været sendt 
ud. 
Der kan også her 
spørges ind til 
meddelelser der er 
udsendt på forhånd. 

Kompetencefondene – 
Se kredsudsendelse 
010/25 fra 6. februar. 
TR får forhandlingsret i 
forhold til udmøntning 
af disse kurser. Det er 
problematisk at der kan 
mangle midler fra 
kommunens side der 
skal finansiere 20 % 

4 Skolepolitik Dragør  
5 minutter 

 Skoleplan er blevet 
behandlet. Der er 
enighed om der skal 
opgavebeskrivelser på 
øvrige opgaver. 
Øverste skoleledelse i 
kommunen halter, der 
efterlyses kompetente 
personer der ved noget 
om skole. 

5 Skolepolitik Tårnby 
5 minutter 

 Fast punkt fremover om 
vold på skolerne. 
Der er udpeget 3 nye til 
H-MED, 
Socialrådgiverne, BUPL 
og DLF er 
repræsenteret. 
 

6 Stressramte på  En ny og 2 gengangere. 



skolerne 
2 min 

7 Evaluering af 
kredsstyrelseskurset  

 Lokalaftaler: Svært at 
sammenligne, men det 
gav godt indblik i 
forskellighederne i 
lokalaftaler.  
Manglede orientering fra 
Hovedstyrelsen omkring 
aktuelle politik. 
Psykologisktrykhed: 
godt oplæg, godt at 
skolelederne var 
inviteret, Lidt mindre 
teori, mere praktik så 
det var mere 
anvendeligt. 
Generelt god stemning 
Ønske om uge 5-6 til 
næste år. 

8 Beretning Hvilke punkter mener 
Kredsstyrelsen, 
formanden skal have 
med i beretningen? 

Huset, skolebesøg, AI, 
ungdomsuddannelser, 
mere lokalt (sejre/og 
andre sager) TR-aftale i 
Tårnby, 
kompetencecentre, 
manglende ledelse i 
Dragør, 33 initiativer, 
ekstra lønmidler, 

9 APV - handlingsplan APV’en blev fremlagt 
på sidst møde. 
Kredsens 
arbejdsmiljøansvarlige 
har udarbejdet en 
handlingsplan, der er 
gennemarbejdet i FU. 
Denne handlingsplan 
skal nu gennemgås og 
endeligt vedtages i 
kredsstyrelsen. 

14 har svaret. 
Handleplan gennemgået 
og tiltrådt. 

10 Forretningsorden for 
Amagerkredsen, 
Kreds 13’s styrelse 

I APV’en blev italesat, 
at man kan få punkter 
på dagsordenen. Det 
skal tydeliggøres i den 
nuværende 
forretningsorden. 
Ligeledes har vi haft 
debat om hhv. 
referent- og 
ordstyrerrollen. Dette 
skal også tydeliggøres 
i vores 

Gennemgåede forslag 
blev godkendt. 
Menige medlemmers 
forslag skal foreligge 
mandag ugen før 
møder. 
Der vælges 2 personer 
fra FU som mødeleder. 
Punkt 6. tilføjes 
opsummering så 
referatet er forståeligt 
for andre. 



forretningsorden. 
Vedhæftet. 

Ny kolonne 
med ”aktion” 

11 Generalforsamling 
2025 

Forretningsorden for 
generalforsamlingen. 
Forslag vedhæftet. 
Sidste aftaler på 
plads, for hvordan vi 
får afviklet GF 2025 
 

Sandwich fra mad og 
kærlighed 
P.S. Næste 
Styrelsesmøde bliver 
holdt på St. Magleby kl. 
13.30 

12    
13    
14 Evt.  10. klasser nedlægges i 

2030. 
Dragør har tilkøbt 
Juniorlærerpladser i 
Tårnby. 

 


